
   Zápis č. 7/24 a usnesení zastupitelstva obce Čakov ze dne 12.8.2024 
 

Místo konání:   OÚ Čakov, Čakov č.p. 20 

 

Přítomní zastupitelé:   Ing. Lenka Šišpelová, Ing. Milan Vlk, Marcela Puchingerová, Ing. Ladislav Prener, Bc. Jan 

Dušák, Mgr. Radka Svačinová        
                          

 

Omluven:              Ing. Michaela Bébrová  

 

   

Hosté:                       p. Voves 

            

Začátek:          19:00 hodin    

 

 

Projednáno: 
1.  Předsedající Ing. Lenka Šišpelová přivítala přítomné a konstatovala, že je přítomno 6 zastupitelů a 

zastupitelstvo je usnášení schopné. Zastupitelé se dohodli, že zapisujícím bude Ing. Lenka Šišpelová a 

ověřovateli zápisu budou Ing. L. Prener a Bc. J. Dušák. 

 

2.  Starostka informovala zastupitele o plnění usnesení z minulého zastupitelstva. Zastupitelstvo bere 

informaci na vědomí. 
 

3.   Předsedající informovala přítomné o navrženém zveřejněném programu jednání zastupitelstva: 

1. Návrh smlouvy o poskytnutí dotace mezi Jihočeským krajem a obcí Čakov na projekt Venkovní učebny 

pro MŠ Čakov z POV Jihočeského kraje  
2. Žádost pana Tomáše Chlada o souhlas se záměrem stavby RD v intravilánu obce Čakov na pozemku 

zahrady Ing. Jiřiny Chladové od Obce Čakov jako vlastníka sousedícího pozemku a pozemků dotčených 
stavbou nového připojení. 

3. Diskuze nad způsoby budoucího možného prodeje obecních pozemků, které vzniknou dělením na 
parcelách obce   změnou územního plánu č.2 a jsou určeny pro individuální rekreaci. 

4. Projekt chodníku v Čakovci - informace k realizaci projektu. 

5. Žádost paní Václavy Kolmačkové o finanční dar na vytvoření nových soch do kostela sv. Linharta. 
6. Povinnosti obcí, spojené s jednotnou digitální mapou ČR a nabídky na převod dat do JVF formátu a plnění 

funkcí editora pro obec Čakov. 
7. Informace k organizaci Čakovského prkna 

8. Diskuze a různé. 
Pro: 6  Proti: 0    Zdržel se: 0 

 

4. Návrh smlouvy o poskytnutí dotace mezi Jihočeským krajem a obcí Čakov na projekt Čakovské prkno 
Starostka předložila zastupitelstvu návrh smlouvy SDO/OEZI/1491/24 reg. č. 178/24 o poskytnutí dotace v 

rámci  Programu obnovy venkova Jihočeského kraje v roce 2024 na realizaci projektu „Venkovní učebna pro 
MŠ Čakov“ 

 

Usnesení č. 041/07/2024 

Zastupitelstvo schvaluje podpis návrhu smlouvy SDO/OEZI/1491/24 reg. č. 178/24 o poskytnutí dotace v 
rámci  Programu obnovy venkova Jihočeského kraje v roce 2024 na realizaci projektu „Venkovní učebna 
pro MŠ Čakov“ s Jihočeským krajem a pověřuje starostku jejím podpisem. 
Pro: 6    Proti: 0    Zdržel se: 0 

5.  Žádost pana Tomáše Chlada o souhlas se záměrem stavby RD v intravilánu obce Čakov na pozemku 
zahrady Ing. Jiřiny Chladové od Obce Čakov jako vlastníka sousedícího pozemku a pozemků dotčených 
stavbou nového připojení.  

   Starostka předložila zastupitelstvu žádost pana Tomáše Chlada, ,  o 

souhlas se záměrem stavby RD v intravilánu obce Čakov na pozemku zahrady Ing. Jiřiny Chladové,  
 od Obce Čakov jako vlastníka sousedícího pozemku a pozemků dotčených stavbou nového připojení. 



 

Usnesení č. 042/07/2024 

Zastupitelstvo souhlasí s předloženým záměrem, zpracovaným dle projektové dokumentace pana Ing. 
Zdeňka Kmína a souhlasí s připojením novostavby rodinného domu na sítě v majetku obce Čakov za 
podmínek vydaných OÚ v Čakově. 
Pro: 6   Proti: 0    Zdržel se: 0 

 

6. Diskuze nad způsoby budoucího možného prodeje obecních pozemků, které vzniknou dělením na 
parcelách obce  s změnou územního plánu č.2 jsou určeny pro individuální rekreaci.  
Zastupitelstvo vedlo diskuzi nad možnými způsoby prodeje obecních pozemků, které vzniknou  dělením na 
parcelách obce 1535/10 a 1535/1 v k.ú. Čakov u Českých Budějovic a které jsou změnou č. 2 určeny k 
individuální rekreaci. 
 

7. Projekt chodníku v Čakovci - informace k realizaci projektu. 

Starostka informovala zastupitele o stavu realizace projektu výstavby chodníku v Čakovci. Smlouva se 

zhotovitelem byla podepsána dne 17.6.2024, poté byla vyřizováno ze strany dodavatele stavby přechodné 
dopravně inženýrské opatření ke stavbě a ze strany zhotovitele plán BOZP pro stavbu, proběhly dvě schůzky 
mezi objednatelem a zhotovitelem ohledně realizace stavby obě společně s vybraným TDI. K předání 
staveniště by mělo dojít na přelomu srpna a září, kdy také započne samotná realizace stavby. Zastupitelstvo 

bere informaci na vědomí.  
 

8. Žádost paní Václavy Kolmačkové o finanční dar na vytvoření nových soch do kostela sv. Linharta. 

Starostka seznámila zastupitele s žádostí paní Václavy Kolmačkové,  o finanční dar na pořízení 
nových dřevěných kopií soch světců na oltář do kostela sv. Linharta v Čakově. Zastupitelstvo vedlo nad 
žádostí rozpravu.  
  

Usnesení č. 043/07/2024 

Zastupitelstvo souhlasí s poskytnutím finančního daru ve výši 5000,- Kč na pořízení nových dřevěných kopií 
soch na oltář do kostela a k opravám případně dalšího mobiliáře kostela sv. Linharta paní Václavě 
Kolmačkové, . 

Pro: 6   Proti: 0    Zdržel se: 0 

 

9. Povinnosti obcí, spojené s jednotnou digitální mapou ČR a nabídky na převod dat do JVF formátu a plnění 
funkcí editora pro obec Čakov  

Starostka seznámila zastupitele s povinnostmi obcí, spojené s jednotnou digitální mapou ČR, platné od 
1.7.2024 a dále se dvěma nabídkami na převod stávajících zaměření a dat do jvf formátu a zároveň na 
následné editorství v této mapě. Zastupitelé berou informaci na vědomí a nabídky si prohlédli.  

Usnesení č. 044/07/2024 

Zastupitelstvo schvaluje firmu ČEVAK, a.s. jako editora vodohospodářské infrastruktury, a dále  GPlus s.r.o. 

jako následného editora pro následné změnové akce, odpovědného za správné vložení nových staveb a sítí 
do této mapy za podmínek obsažených v cenové nabídce ze dne 19.6.2024. A dále pověřuje starostku 
jednáním ohledně plnění a převodu stávajících dat do JDTM ČR stávajících pasportů a stávající technické 
infrastruktury. Pokud se budou jednorázové částky na převod a plnění dat do DTM pohybovat v rámci 
pravomoci starostky a do celkové výše 50.000,- Kč bez DPH zastupitelstvo souhlasí s navýšením rozpočtu 
pro rok 2024 o tuto částku. Další nutné částky budou předmětem  jednání a schválení zastupitelstva. 

Pro : 6  Proti : 0 Zdržel se : 0 

 

10. Informace k organizaci Čakovského prkna  
Starostka představila zastupitelstvu předběžný program Čakovského prkna a seznámila zastupitelstvo 
s činnostmi, které jsou nutné pro organizaci akce. Zastupitelstvo bere informaci na vědomí a rozdělilo si 

některé nutné úkoly pro zajištění akce. 

 

11. Diskuze a různé        



Termín příštího zasedání zastupitelstva byl starostkou navržen na  9.9.2024. O termínu budou všichni informováni 

dle  legislativy zveřejněním oznámení na úřední desce. 

 

 Konec:   22:00 hod. 

 

Zapisovatel: Ing. Lenka Šišpelová                                Ověřovatelé:         Ing. Ladislav Prener 

 

                                                   

 

 

          Zasedání řídil:   Ing. Lenka Šišpelová                                                Bc. Jan Dušák 


